
Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 

2016. május 18-án, szerdán 16:39 órakor megtartott rendes ülésének 

jegyzőkönyve 

 

66/2016. (V. 18.) számú határozat a jegyz őkönyv hitelesít őről 

67/2016. (V. 18.) számú határozat a napirendi ponto król 

68/2016. (V. 18.) határozat a fogorvosi alapellátás i körzet praxisjogának elidegenítésér ől 

69/2016. (V. 18.) számú határozat az önkormányzat 2 015. évi költségvetési beszámolójának 
elfogadásáról 

70/2016. (V. 18.) számú határozat az önkormányzat 2 015. évi zárszámadásáról szóló rendelet-
tervezetr ől 

71/2016. (V. 18.) határozat az önkormányzat 2015. é vi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról szóló értékelésr ől 

72/2016. (V. 18.) határozat a szociális gondoskodás  helyi szabályairól szóló önkormányzati 
rendelet módosításáról 

73/2016. (V. 18.) számú határozat az Őrszentmiklósi Református Gyülekezet által szervezet t 
nyári napközis tábor támogatásáról 

74/2016. (V. 18.) számú határozat a Kvassay Jen ő Általános Iskola által szervezett nyári 
napközis tábor támogatásáról 

75/2016. (V. 18.) számú határozat a római katolikus  plébánia által szervezett nyári napközis 
tábor támogatásáról 

 

Jegyzőkönyv 

Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testület Humánügyi Bizottságának 2016. május 
18-án, szerdán 16:39 órakor megtartott rendes üléséről. 

Jelen vannak:  Benedek Éva    bizottsági elnök 
Cserepka András   bizottsági tag 
Kiss László István   bizottsági tag 
Diamantné Bodák Ildikó   bizottsági tag 

   Som Istvánné    bizottsági tag 
Kmetty Károly    polgármester 
Gállné Mezősi Szilvia    jegyző 
Kiskuti Petra    aljegyző 
Muzsay Márta    családsegítő szakmai vezető 
Molnár János    lakos 
Dr. Patonai Imola   körzeti fogorvos 
Dr. Balogh Enikő   fogorvos 
Rohfeld Anita    jegyzőkönyvvezető 

A meghívó szerinti napirendi pontok: 

Nyílt ülés keretében:  

1. Az önkormányzat 2015. évi költségvetési beszámolójának elfogadása és önkormányzati 
rendelet alkotása az önkormányzat 2015. évi zárszámadásáról  

2. Beszámoló az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról  

3. Fogorvosi praxis elidegenítése  

4. A szociális gondoskodás helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet módosítása  

5. Nyári táborok támogatása 

6. Egyebek 
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Zárt ülés keretében:  

7. Rendkívüli települési támogatások elbírálása 

Benedek Éva bizottsági elnök:  Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a bizottság 5 tagja 
jelen van, a bizottság határozatképes. A jegyzőkönyv hitelesítésére Kiss László bizottsági tagot kérem 
fel. Aki a jegyzőkönyv hitelesítővel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a bizottság elnöke határozati javaslato t terjesztett el ő a jegyzőkönyv hitelesít őről, 
melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszava zattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 66/2016. (V. 18. ) 
számú határozata a jegyz őkönyv hitelesít őről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2016. május 18-án, 
szerdán 16:38 órakor kezdődő ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére Kiss László bizottsági tagot 
választja. 

Benedek Éva bizottsági elnök: A napirendekkel kapcsolatban van-e valakinek kiegészítése, 
módosító javaslata? A vendégekre tekintettel szeretném, ha a Fogorvosi praxis elidegenítése 
napirendi pontot első napirendként tárgyalnánk. Aki elfogadja a napirendet ezzel a cserével, az kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő a napirendi 
pontokról, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0  ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete  Humánügyi Bizottságának 67/2016. (V. 18.) 
számú határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2016. május 18-án 
tartott ülésének napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadja el: 

Nyílt ülés keretében:  

1. Fogorvosi praxis elidegenítése  
2. Az önkormányzat 2015. évi költségvetési beszámolójának elfogadása és önkormányzati 

rendelet alkotása az önkormányzat 2015. évi zárszámadásáról  
3. Beszámoló az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról  
4. A szociális gondoskodás helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet módosítása  
5. Nyári táborok támogatása 
6. Egyebek 

Zárt ülés keretében:  

1. Rendkívüli települési támogatások elbírálása 

1. napirendi pont: Fogorvosi praxis elidegenítése  

Benedek Éva a bizottság elnöke:  Köszöntöm vendégeinket, dr. Patonai Imola úgy döntött, hogy a 
praxisától megválik és eladja dr. Balogh Enikőnek. 

Dr. Patonai Imola körzeti fogorvos: Azért jöttünk el, mert a kolléganőt szeretném bemutatni. Én ezt 
már 7. éve csinálom, és meg kellett hoznom egy döntést. Egy kicsit sok volt már számomra ez a 
munka. A döntés megszületett, a döntés se volt könnyű és nehéz volt utódot találni. Enikő fiatal, 
energikus és tapasztalattal is rendelkezik. Reméljük, hogy meg lesz elégedve vele a város. 

Dr. Balogh Enik ő fogorvos:  Örömmel veszem át majd Imolától a praxist, eddig Budapesten 
dolgoztam. 2012-ben végeztem és azóta dolgozok az alapellátásban. Eddig főleg felnőtt fogászati 
körzetet vittem, magánrendelőben dolgoztam és ott szereztem tapasztalatot.  

Benedek Éva a bizottság elnöke:  Most Budapesten lakik? 

Dr. Balogh Enik ő fogorvos:  Most még igen, de a közelbe szeretnék költözni. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Egy kiegészítést szeretnék tenni. Idő közben Csomád Község 
Önkormányzata igenlő döntést hozott, hozzájárult a praxis elidegenítéséhez. Képviselő-testületi 
határozatot még nem tudok hozni, mert tegnap este volt az ülés, de a kolléganő telefonon erről 
tájékoztatott. Vélhetőleg ugyanazzal az előszerződési formával fogadták el, ami az őrbottyáni 
képviselő-testület elé kerül, mivel ez ügyben egyeztettem a csomádi kolléganővel. 
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A kormányhivataltól a várt igazolás se érkezett meg még sajnos, de remélhetőleg a képviselő-testület 
ülésére rendelkezésre fog állni. Törvényi kötelezettségünk a véleményt kikérni.  

Benedek Éva a bizottság elnöke:  Azt szeretném még kérdezni, hogy mikorra tervezik a váltást? 

Dr. Patonai Imola körzeti fogorvos: Elég hosszú a folyamat, talán augusztus 1-je lehet. 

Benedek Éva a bizottság elnöke:  A határozati javaslatban szerepel, hogy tudomásul vesszük azt, 
hogy dr. Balogh Enikő fogorvossal feladat ellátási előszerződést fogunk kötni. Illetve amint Enikő 
szolgálatba fog állni, akkor Imolával a szerződést megszűntetjük. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 68/2016. (V. 18. ) 
határozata a fogorvosi alapellátási körzet praxisjo gának elidegenítésér ől 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a határozati javaslatot, 
mely szerint: 

2. Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága úgy határoz, 
hogy az Őrbottyán és Csomád településekre kiterjedő fogorvosi alapellátási körzet 
praxisjogával rendelkező dr. Patonai Imola fogorvos praxisjog elidegenítésére vonatkozó 
bejelentését tudomásul veszi és a praxisjogot megvásárolni szándékozó dr. Balogh Enikő 
fogorvossal – a praxisjog megszerzését követően – az egészségügyi alapellátási körzetekről 
szóló önkormányzati rendelet szerinti fogorvosi körzetre vonatkozóan feladat-ellátási 
szerződést kíván kötni. 

3. Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete a határozat mellékletét képző feladat-
ellátási előszerződést elfogadja és felhatalmazza a polgármestert, hogy az előszerződést dr. 
Balogh Enikő fogorvossal megkösse. 

4. Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy az 1. pont szerinti 
feladat-ellátási szerződés megkötésével egyidejűleg a dr. Patonai Imola fogorvossal fennálló 
feladat-ellátási szerződést közös megegyezéssel megszűnteti és felhatalmazza a 
polgármestert az ezzel összefüggő szerződés aláírására, intézkedések megtételére. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Benedek Éva a bizottság elnöke:  Szeretném Imolának megköszönni az eddigi munkáját. Enikőnek 
pedig minden szépet és jót, és egy közeli lakást kívánok.  

- dr. Patonai Imola, dr. Balogh Enikő és Kiskuti Petra kimentek a teremből 16:45-kor. 

2. Az önkormányzat 2015. évi költségvetési beszámol ójának elfogadása és önkormányzati 
rendelet alkotása az önkormányzat 2015. évi zárszám adásáról   

Benedek Éva a bizottság elnöke:  Van-e valakinek kérdése az előterjesztéssel kapcsolatosan? 

Cserepka András bizottsági tag:  A bizottsági anyag, amit megkaptunk változott-e menet közben? A 
pénzmaradvány elszámolásával kapcsolatban van változás? A másik kérdésem pedig az, hogy 
hogyan jött össze a 2,1 milliárdos bevétel, kiadás? Azt gyanítom, hogy itt valami nem stimmel. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: A kiküldött anyaghoz képest nincsen változás. Az előterjesztésben 
szereplő számokat a Magyar Államkincstár jóváhagyta. 2,1 milliárdos bevétellel kapcsolatos kérdést 
továbbítom a gazdasági vezetőnek, a testületi ülésen megválaszolja.  

Cserepka András bizottsági tag:  Rendben akkor majd megkérdezzük a pénzügyes kolléganőt. 
Akkor majd megkérdezem tőle azt is, hogy akkor valójában mennyivel gazdálkodtunk. 

- Kiskuti Petra visszajött a terembe 16:47-kor. 

Benedek Éva a bizottság elnöke:  Egyéb kérdés? Aki a beszámolót elfogadja, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  1 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testület Humánügyi Bizottságának 69/2016. (V. 18.)  
számú határozata az önkormányzat 2015. évi költségv etési beszámolójának elfogadásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága az önkormányzat 2015. 
évi költségvetési beszámolóját a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Benedek Éva a bizottság elnöke: Aki a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  1 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testület Humánügyi Bizottságának 70/2016. (V. 18.)  
számú határozata az önkormányzat 2015. évi zárszáma dásáról szóló rendelet-tervezetr ől 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága az önkormányzat 2015. 
évi zárszámadásáról szóló rendelet-tervezetet a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

3. napirendi pont: Beszámoló az önkormányzat gyerme kjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 
ellátásáról  

Benedek Éva a bizottság elnöke: Ez egyrészt Petra által készített értékelés, másrészről pedig a 
családsegítő beszámolója. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése? Én azt szeretném kérdezni, 
hogy a konyha számlázási problémái rendeződtek-e? Volt, hogy a gyermekétkeztetésért előre kellett 
fizetni, a szociális étkezetésért pedig utólag kell fizetni. Ez megoldódott?  

Muzsay Márta szakmai vezet ő: A számlázási rendszer nem alkalmas arra, hogy ez módosuljon.  

Viszont a helyi rendelet módosításával, a jogszabály megengedi, hogy mi kérhessük előre a pénzt és 
így megoldható lenne. 

Benedek Éva a bizottság elnöke:  A jelzőrendszerben a jelzések nagyon megnövekedtek, jól 
működik ez a rendszer? 

Muzsay Márta szakmai vezet ő: A 2014-es évben 56 jelzés volt, a 2015-ös évben 100 jelzés, ezek az 
írásban beérkezett jelzések. Én azt gondolom, hogy ha egy iskola pedagógus vagy óvoda pedagógus 
érzékel akár szociális, pszichés problémát, akkor tegye meg a jelzést, mérlegelés nélkül. Hiszen, ha 
kapcsolatban vagyunk vele, akkor is kapunk egy jelzést, hogy ők, hogy látják a helyzetet. Én azt 
szeretném, hogy ezekre meg legyen a gyors reakció, hogy jó döntéseket tudjunk tenni a jelzések 
alapján. A jelzőrendszer tagjainak kötelező jelzést adniuk mérlegelés nélkül a gyermekjóléti szolgálat 
felé. Amennyiben olyan súlyosságú az eset, akkor rendőrségi feljelentést is tehet vagy a váci 
gyermekjóléti központ felé is adhat jelzést. Én azt gondolom, hogy nekünk egyszerűbb, ha idejön a 
jelzés.  

Benedek Éva a bizottság elnöke:  Azt láttam, hogy az anyagi probléma a leggyakoribb ok, ami miatt 
látótérbe kerülnek a gyerekek. Az a bajom, hogy igazából segéllyel nem tudunk segíteni. Szó volt a 
pszichológusról, havi 20 órában, kérdés hogy van-e igény többre is. 

Muzsay Márta szakmai vezet ő: Én azt gondolom, hogy nem lenne rá szükség több órában, vagy ha 
igen akkor egy fél státuszt gondolnék, hiszen anyagilag nem tudnánk megfizetni. Mivel van 2015 
októberétől vagy novemberétől iskolapszichológus, nagyon sokakat ő lát el, van egy speciális kör, akit 
nem láthat el, őket a nevelési tanácsadónak kötelezettsége ellátni. Jelenleg nincsen hosszú 
várólistánk, én azt gondolom, hogy ez elégséges. 

Som Istvánné bizottsági tag:  Mi javasolni szoktuk a szülőknek, hogy itt van a gyerek pszichológus, 
keressék fel és a szülők több esetben azzal jöttek vissza, hogy mivel ők nem rászorulók, nem jöhetnek 
ide. Akkor ez most, hogy van? 

Muzsay Márta szakmai vezet ő: Aki felhív vagy személyesen megkeres, mindenkivel leülünk és 
mindenkinek adunk lehetőséget, hogy bejusson a pszichológushoz. Mindenkinek elmondjuk azt, hogy 
ez a lehetőség krízisnek az oldására egy lehetőség. Lehet, hogy éppen most van egy helyzet, azt meg 
kell oldani, akkor ne várjuk ki a várólistát. Viszont az a szülő, az a család, ahol anyagilag meg tudják 
azt oldani, hogy magán-pszichológust meg tudnak fizetni, vagy meg tudják oldani azt, hogy eljuttassák 
a gyermeket Vácra a nevelési tanácsadóba, azoknak azt szoktuk javasolni. Itt ez a tanácsadás azért 
jött létre, hogy a szociálisan rászorult ezt a nehézséget, hogy Vácra kell elutazni, ezt megoldja. Abban 
az esetben én nem tudom, hogy mennyire indokolt, hogyha másként is megoldható. 
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Diamantné Bodák Ildikó bizottsági tag: Én azt szeretném kérdezni, hogy milyen hosszú a 
várakozási idő, mert én másfél hónapot hallottam. 

Muzsay Márta szakmai vezet ő: Nincs másfél hónapos várakozási idő. A május 23. és a május 30. 
tele van, a következő időpont június 6. 13:00 óra, ami két hét. 

Diamantné Bodák Ildikó bizottsági tag: Akkor az a két hét sem egy ilyen azonnali tűzoltás, biztos, 
hogy nem lenne szükség egy másik pszichológusra is? 

Muzsay Márta szakmai vezet ő: Előfordulnak olyan esetek, hogy a gyermek lebetegszik vagy 
elfelejtik az időpontot. Azok akik időpontra várnak, azoknak az elérhetőségét, azt mi listán tartjuk és 
ilyen helyzetben felhívogatjuk őket és az üres helyeket is felszoktuk tölteni. Ennek a szolgáltatásnak a 
tervezhetősége az, hogy igen is előre megadunk időpontokat és jó az, hogy ha a családok is így 
tudják tervezni az életüket, programjukat. 

Diamantné Bodák Ildikó bizottsági tag: Szerintem vannak olyan élethelyzetek, mint egy halál eset, 
szétválás, ami miatt nem csak a szociálisan rászoruló gyermekeknek lenne szükségük segítségre 
szerintem. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Ez a szolgáltatás az önkormányzat által önként vállalt feladat, ez nem 
kötelező feladata az önkormányzatnak. Pont a felelősség miatt, a szociálisan rászorulók iránti 
felelősség vezette oda a testületet, hogy erről döntsön és ez alapvetően erről szól. Az, hogy krízis 
helyzet, nem feltétlenül egy pszichológiai ellátás szerintem. A krízis helyzet kezelése megkezdődik, a 
családsegítés folyamata elindul. Az, hogy két hét, hogy egy pszichológus lássa a gyermeket, az nem 
egy irreális idő. Amennyiben az óvodában tapasztalod a problémát, akkor az óvoda vezetőségének 
szíve joga felvenni egy pszichológust az óvodába, az ilyen fajta problémák kezelésére, ha ő ezt 
szükségesnek tartja, ahogy az iskolában is van iskolapszichológus. Ez egy lehetőség szerintem. 

Diamantné Bodák Ildikó bizottsági tag: Szerintem ez nem egy egyszerű dolog, ahogy a logopédus 
és a fejlesztő pedagógus helyzete sem. Itt gyerekekről van szó, egy gyereknek a lelke teljesen más, 
mint egy felnőtté. Lehet, ha két napon belül nincs orvosolva, akkor két hónap múlva se fogják tudni 
orvosolni a problémát. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Én ezt értem, de ezt nem fogja megoldani az, hogy ha az önkormányzat egy 
nonstop működő pszichológust alkalmaz. 

Diamantné Bodák Ildikó bizottsági tag: Én nem ezt mondtam, hanem hogy ne mindig csak a 
szociálisan rászorult gyermekekkel foglalkozzunk, mert bármelyik családban előfordulhat olyan 
helyzet, hogy éppen azonnali megoldást keres. 

Muzsay Márta szakmai vezet ő: Éppen ezért mondtam, hogy ilyen esetekben, néhány alkalmas 
találkozót, azt mindenképpen biztosítunk, teljes mindegy, hogy milyen anyagi helyzetben vannak. 
Tehát ez a krízisben szereplő protokoll. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Én egyetértek ezzel, de ez effektív erre született, ha szeretnénk bővíteni vagy 
fejleszteni ebben az irányba, akkor az óvodavezetővel vagy az önkormányzattal meg kell beszélni, 
ennek meg van a lehetősége. 

Benedek Éva a bizottság elnöke:  Ez olyan, mint a jogi segítség nyújtása. Arra is nagyon sok 
embernek szüksége van, de ennek nem az a megoldása, hogy az önkormányzat jogászt alkalmaz. 
Jobb lenne, ha az óvodának lenne egy pszichológusa. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Szerintem, ha ilyen probléma van, amit Ildikó is elmondott, hogy logopédus 
és fejlesztő pedagógus, akkor koncepcionálisan kellene az óvodában átgondolni, hogy ez hogyan 
működtethető. 

Benedek Éva a bizottság elnöke:  Van-e valakinek kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Amennyiben nincs, akkor szeretném megköszönni a Segítő kéz munkatársainak a munkáját, Mártának 
a beszámolót és Petrának és az igazgatási iroda munkatársainak is szeretném megköszönni a 
munkáját, és a sok segítséget. Aki a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a gyermekvédelmi 
feladatok ellátásáról a Képviselő-testületnek, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 71/2016. (V. 18. ) 
határozata az önkormányzat 2015. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 
szóló értékelésr ől 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága az önkormányzat 2015. 
évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló értékelést a képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 

4. napirendi pont: A szociális gondoskodás helyi sz abályairól szóló önkormányzati rendelet 
módosítása  

Benedek Éva a bizottság elnöke:  A javaslat az előző ülésen illetve a rendelet elfogadása óta 
tapasztalt hiányosságok rendezéséről szól. Van valakinek kérdése? Amennyiben nincs akkor, aki a 
rendelet-módosítással egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze.  

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke határozati  javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 72/2016. (V. 18. ) 
határozata a szociális gondoskodás helyi szabályair ól szóló önkormányzati rendelet 
módosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a szociális 
gondoskodás helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet módosítását elfogadásra javasolja a 
képviselő- testületnek. 

5. napirendi pont: Nyári táborok támogatása  

Benedek Éva a bizottság elnöke:  Itt az iskola nevében elnézést szeretnék kérni, mert kimaradt a 
Szivárvány elnevezésű nyári tábor. A tábort 2016. 7. hó első és második hetében, maximum 25 fős 
létszámmal tervezzük.   

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Akkor az egyik 2016. június 16-tól július 1-ig. 

Benedek Éva a bizottság elnöke:  Igen és a következő július 4-től július 15-ig.  

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Akkor június 16. - július 1. között 50 gyermek július 4.-15. között 25 
gyermek részére? Akkor ez összesen 22 nap. 

Benedek Éva a bizottság elnöke:  Még egy kérdésem lenne, hogy az önkormányzatnak a nyári 
gyermekellátással kapcsolatban mi a kötelezettsége? Most azért kérdezem, mert a táborokban 
segítők is vannak.  

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Eddig még nem fizettünk felnőttnek a tudomásom szerint. 

Benedek Éva a bizottság elnöke: Aki a református tábor gyermekétkeztetésnek támogatását a 
képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze.  

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi bizottságának 73/2016. (V. 18. ) 
számú határozata az Őrszentmiklósi Református Gyülekezet által szervezet t nyári napközis 
tábor támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi bizottsága a határozati javaslatot, 
mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Őrszentmiklósi Református 
Gyülekezet által szervezett 2016. június 27. és 2016. július 1. között tartandó napközis tábort úgy 
támogatja, hogy 150 őrbottyáni lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező gyermek részére 5 
napra nyújtott étkezéshez 300 Ft/fő/nap Ft hozzájárulást biztosít az önkormányzat központi konyháján 
keresztül az önkormányzat 2016. évi költségvetésében erre a célra elkülönített összegből. A táborhoz 
sátrak, székek, asztalok, szemetes tartók használatát térítésmentesen biztosítja. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 
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Benedek Éva a bizottság elnöke: Akkor, aki az iskola által szervezet tábor gyermekétkeztetésének 
támogatását a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze.  

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi bizottságának 74/2016. (V. 18. ) 
számú határozata a Kvassay Jen ő Általános Iskola által szervezett nyári napközis t ábor 
támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi bizottsága a határozati javaslatot, 
mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Kvassay Jenő Általános 
Iskola által szervezett nyári táborokat úgy támogatja, hogy  

2016. június 16. és június 24. között 50 fő 

2016. június 27. és július 1. között 50 fő 

2016. július 4. és július 8. között 25 fő 

2016. július 11. és július 15. között 25 fő 

őrbottyáni lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező  gyermek részére az étkezéshez 300 
Ft/fő/nap összegben hozzájárulást biztosít az önkormányzat központi konyháján keresztül, az 
önkormányzat 2016. évi költségvetésében  erre a célra elkülönített összegből. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja . 

Benedek Éva a bizottság elnöke: Akkor, aki a katolikus tábor gyermekétkeztetésnek támogatását a 
képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze.  

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 75/2016. (V. 18. ) 
számú határozata a római katolikus plébánia által  szervezett nyári napközis tábor 
támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi bizottsága a határozati javaslatot, 
mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a római katolikus plébánia által 
szervezett 2016. augusztus 1. és augusztus 5. között tartandó napközis tábort úgy támogatja, hogy 
100 őrbottyáni lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező gyermek részére 5 napra nyújtott 
étkezéshez 300 Ft/fő/nap hozzájárulást biztosít az önkormányzat központi konyháján keresztül az 
önkormányzat 2016. évi költségvetésében erre a célra elkülönített összegből.  

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

6. napirendi pont: Egyebek  

Benedek Éva a bizottság elnöke:  Az Egyebek napirend keretében van-e valakinek mondanivalója? 
Ha nincs akkor zárt ülés keretében folytatnánk a munkát. 

Benedek Éva a nyílt ülést 17:16 órakor bezárta, a b izottság zárt ülés keretében folytatta a 
munkát. 

 

 

Benedek Éva  Kiss László 

bizottsági elnök  bizottsági tag 

  jegyzőkönyv hitelesítő 


